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Vragen aan GS  
voor het vragenuurtje tijdens de Statenvergadering van vrijdag 11 december 
 
Betreft: informatie over afkopen zorgplicht door Bureau Jeugdzorg 
 
De SP heeft informatie ontvangen waaruit blijkt dat in Brabant procedures tegen Bureau 
Jeugdzorg zijn aangespannen om schade te verhalen die door het verzaken van de 
rechtsplicht van Bureau Jeugdzorg zou zijn ontstaan. Bureau Jeugdzorg zou steeds de gang 
naar de kantonrechter hebben weten tegen te houden door het geclaimde bedrag te 
betalen.  
 
Volgens de wet heeft Bureau Jeugdzorg de plicht om binnen vijf dagen na een gerechtelijke 
beschikking tot Onder Toezicht Stelling (OTS) of Uit Huis Plaatsing (UTP) een gezinsvoogd 
aan te wijzen. Tevens moet Bureau Jeugdzorg de naam van deze voogd schriftelijk 
bekendmaken aan de ouder(s) of verzorger(s).  
In de praktijk schijnt het echter regelmatig te gebeuren dat de ouders of verzorgers de 
schriftelijke mededeling krijgen dat er geen gezinsvoogd beschikbaar is. Soms wordt daarbij 
verwezen naar een wachtlijstbeheerder met wie contact kan worden opgenomen als er 
tussentijds iets gebeurt. Maar een wachtlijstbeheerder is geen gezinsvoogd. Een aantal 
kinderen en hun ouders of verzorgers schijnt vervolgens maanden te moeten wachten tot ze 
contact kunnen hebben met een concrete persoon. Ondertussen is voor bijvoorbeeld een 
PGB-aanvraag wél de medewerking van de gezinsvoogd vereist en worden door het niet-
beschikbaar zijn van die voogd problemen nog verergerd. 
 
Dit roept bij de SP de volgende vragen op: 
 
1. Kunnen GS bovengeschetste handelwijze van Bureau Jeugdzorg bevestigen of 

ontkennen?  
2. Zijn GS op de hoogte van het afkopen van schadeclaims door Bureau Jeugdzorg? 
3. Zo ja, vinden zij het terecht dat geld, met name bedoeld om de situatie en het 

perspectief van kinderen te verbeteren, aan ouder(s) wordt uitbetaald, over wie de 
rechter (al dan niet terecht) geoordeeld heeft dat zij onder toezicht moesten worden 
gesteld?  

4. Zijn GS met de SP van mening dat door dergelijke onderhandse schikkingen 
problemen alleen verschoven of zelfs gecontinueerd worden?  

5. Zijn GS van plan om iets aan deze situatie te doen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat 
dan? 

 
 
Mia van Boxtel     Sint-Oedenrode, 10 december 2009 
woordvoerder Jeugdzorg SP-fractie 
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